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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen korösszetételű a Vas megyei, továbbá a kőszegi kapitányság állománya?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor Miniszter Úrhoz. A
kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utóbbi időben egyre több sajtóinformáció jelenik meg a Rendőrség helyzetével
kapcsolatosan . Az állampolgárok szubjektív biztonságérzete romlik, hiszen azt tapasztalják ,
hogy nincs elég rendőr az utcákon, a bűnelkövetők szinte már mindent megengedhetne k
maguknak .

Több, az országos közvéleményben értetlenséget, felháborodást kiváltó b űnügy történt az
elmúlt időszakban, amelyek arra engednek következtetni, hogy egyre agresszívabbá válnak a
bűnözők. Sokak számára úgy tűnik, hogy a Rendőrség nem képes megfelelőképpen reagálni
az új kihívásokra, a terjedő erőszakra .

Tisztelt Miniszter Úr!

Vas megye 3 . számú választókerületének egyéni országgy űlési képviselőjeként annak
érdekében, hogy pontos képet kaphassak a megyei rend őrség helyzetéről, tevékenységérő l az
alábbi kérdésre várom megtisztelő válaszát:

• Kérem, adjon részletes — esetleg táblázatba foglalt - tájékoztatást a Vas Megye i
Rendőr-főkapitányság, továbbá a Kőszegi Rendőrkapitányság hivatásos dolgozóinak
korösszetételérő l !

Budapest, 2008 .december 19 .
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Básthy Tamás
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